
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 

                                                                                         Αθήνα, 24.02.2021 

                                                          ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης κ. Σπήλιο Λιβανό 

Θέμα: Οι αγρότες της Ηλείας εκπέμπουν SOS 

Σε απελπιστική κατάσταση βρίσκονται οι παραγωγοί της Ηλείας, αφού 

είδαν τις καλλιέργειές τους να καταστρέφονται λόγω της πρόσφατης 

κακοκαιρίας που έπληξε τη χώρα. Ο παγετός της ‘’Μήδειας’’ προκάλεσε 

ανεπανόρθωτη ζημιά κυρίως στις καλλιέργειες πατάτας, 

εσπεριδοειδών, κηπευτικών σε όλο σχεδόν το νομό, αλλά ακόμα και σε 

ορισμένες καλλιέργειες φράουλας, σε μια δύσκολη συγκυρία για την 

αγροτική οικονομία της Ηλείας, μετά από μια τριετή μείωση του 

αγροτικού εισοδήματος στο νομό. 

Την ίδια στιγμή, εκκρεμούν οι αποζημιώσεις των παραγωγών για την 

απώλεια εισοδήματος λόγω covid-19 στις καλλιέργειες σε όψιμο 

καρπούζι και φθινοπωρινή πατάτα, για τις οποίες το υπουργείο έχει 

δεσμευτεί εδώ και 3 εβδομάδες ότι θα αποζημιωθούν, ενώ δεν έχει 

ξεκαθαριστεί αν τελικά θα ενταχθούν στις αποζημιώσεις τα πορτοκάλια, 

τα μανταρίνια και τα κηπευτικά για τα οποία η απώλεια εισοδήματος 

είναι συντριπτική.  
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Επειδή η συνεχής μείωση του αγροτικού εισοδήματος της Ηλείας είναι 

καθοριστική για την οικονομία του νομού, σε μια περιοχή που το 

μεγαλύτερο ποσοστό του εισοδήματος προέρχεται από τον πρωτογενή 

τομέα 

Επειδή η απώλεια εισοδήματος λόγω covid-19 δυσχεραίνει την 

προσπάθεια των αγροτών να συνεχίσουν να καλλιεργούν 

Επειδή ο πρωτογενής τομέας πρέπει να αποτελεί το βασικό πυλώνα της 

παραγωγικής ανασυγκρότησης της χώρας 

Ερωτάται ο κ. υπουργός 

1. Θα δρομολογήσει τις διαδικασίες για την ταχύτερη δυνατή 

αποζημίωση των παραγωγών λόγω του πρόσφατου παγετού; 

2. Προτίθεται να αποζημιώσει άμεσα τους παραγωγούς της Ηλείας 

λόγω της απώλειας εισοδήματος που υπέστησαν από την 

πανδημία, λαμβάνοντας υπόψη και το υψηλό κόστος 

καλλιέργειας; 

3. Θα εντάξει τα εσπεριδοειδή και τα κηπευτικά στα προϊόντα που 

δικαιούνται την αποζημίωση λόγω κορωνοϊού και τα οποία 

έμειναν πρακτικά απούλητα; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 




